
Fylkesutvalgets behandling:

Representanten Siv Jacobsen (Ap) framsatte følgende tilleggsforslag:
Punkt 2.
Østfold fylkeskommune mener likevel at utbyggingssaker i denne størrelsesorden som 
hovedregel bør konsesjonsbehandles.

Representanten Erik Unaas H) framsatte følgende endringsforslag:
Fylkesutvalget mener at kommende utbygging av Vamma kraftverk skal konsesjonsbehandles.

Votering:
Erik Unaas fikk 3 stemmer og falt (H).
Fylkesrådmannens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt.
Siv Jacobsens forslag ble vedtatt med 6 mot 5 stemmer (H, FrP).
Avstemningen ble vedtatt som en prøvevotering.

Endelig votering:
Erik Unaas forslag fikk 3 stemmer og falt (H).
Fylkesrådmannens forslag til vedtak ble vedtatt med 8 mot 3 stemmer (H).
Siv Jacobsens forslag ble vedtatt med 6 mot 5 stemmer (H, FrP).

Fylkesutvalgets vedtak 13.03.2014:

1. Østfold fylkeskommune kan ikke se at planen for utbygging av nytt aggregat ved 
Vamma 12 vil berøre allmenne interesser fylkeskommunen er satt til å ivareta på en slik 
måte at tiltaket må konsesjonsbehandles etter Vannressursloven.

2 Østfold fylkeskommune mener likevel at utbyggingssaker i denne størrelsesorden som 
hovedregel bør konsesjonsbehandles.


